
 

 

Kære borgere i Jels 

Bestyrelsen for Jels Varme mener fortsat det er realistisk at nå i mål med den 

nødvendige tilslutning. 

Hen over sommeren har flere private vist interesse og nogle har givet tilsagn. 

Bestyrelsen har lagt kræfter i dialogen med virksomhederne i byen; nogle kan måske 

ligefrem levere varme eller restprodukter der kan forbrændes. Denne dialog er indtil 

videre positiv, men endnu ikke afsluttet.  

Billigere varme. 

Alt tyder på en bedre økonomi, end bestyrelsen stillede i udsigt tidligere på året. 

Renten bliver ved med at falde, elprisen er stort set halveret siden beregninger blev 

lavet, og der kommer nye afskrivningsregler for fjernvarmerørene. Alt sammen vil det 

betyde lavere takster på båder arealbidraget og forbruget. Hvis nogle af 

virksomhederne kan bidrage til produktionen af varme, vil det naturligvis også smitte 

positivt af på priserne. Når alt det falder på plads, udsender vi et nyt prisblad, det 

kommer til at gælde for 2025. 

Bestyrelsen er tålmodig. 

Flere boligejere giver udtryk for, at de ønsker at vente for at se, om projektet kan 

realiseres. Jo længere de venter med at melde til, jo længere tid går der, før vi 

kommer i mål. Bestyrelsen har den tålmodighed, der skal til, men anbefaler at man 

hurtigt skriver under, så vi kan begynde projekteringen. 

Hvis dette giver anledning til spørgsmål, kan I som altid kontakte os på 

varme@jels.dk. 
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